



## News release

### FOR IMMEDIATE RELEASE

Contact: Bénédicte Schuler  
Title: Head of Marketing & Communications  
Tel: +352 (0) 451 453 969  
Email: lupress@deloitte.lu

---

## Deloitte appoints 19 new Partners and Managing Directors

**Steady in its ambition to pursue its growth journey, Deloitte Luxembourg has appointed 19 new Partners and Managing Directors. These talented professionals will enable Deloitte Luxembourg to fully seize the opportunities of the post-pandemic world while further strengthening its already prominent market position.**

**Luxembourg, 11 May 2021:** Deloitte Luxembourg recently announced the appointment of its newest Partners and Managing Directors with effect from 1 June 2021.

*"The post-pandemic world that awaits requires being equipped with the best talent to seize the opportunities ahead. Our confidence in the unique strength of our firm and its partnership is reinforced today with the appointments of 15 of our brilliant professionals to Partner or Managing Director and the external recruitment of 4 additional Partners. I am convinced that together we will reach new heights, continuing to serve our clients with the distinctive quality that makes our firm unique."* states John Psaila, CEO and Managing Partner at Deloitte Luxembourg.

With these appointments, the firm now has 138 Partners and Managing Directors engaged in excellence on the marketplace and the leadership of the firm's over 2,200 professionals. In addition, 19 professionals were promoted to the rank of Director, confirming the firm's dedication to support the emergence of tomorrow's leaders.

### New Partners

Deloitte Luxembourg has appointed the following professionals to Partner:

**Edouard Authamayou** (Tax) joined Deloitte Luxembourg's Cross-Border Tax department in 2012. As part of the International Core of Excellence at Deloitte's New York office, he specialises in providing Luxembourg tax advice to US multinationals—including Luxembourg's corporate tax environment, the impact of domestic BEPS measures such as interest limitation and anti-hybrid measures, and the interaction with US tax reforms. Edouard is admitted to the New York and French bars.

**François Bade** (Advisory & Consulting) joined Deloitte Luxembourg's Strategy Regulatory and Corporate Finance department in 2017 and is involved in Deloitte Digital and its various offerings. He is also an active member of the Human Capital team. With more than 20 years' experience in the banking sector, he specialises in distribution strategy, design and deployment, optimization of customer delivery, change management, innovation and digitalization.

**Florence Buron** (Advisory & Consulting) joined Deloitte Luxembourg in 2017 and has more than 20 years' experience in the financial sector in banking, asset management and life insurance sectors in Belgium and Luxembourg. During her career, Florence has had the opportunity to lead large implementation programs in

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited ("DTTL"), its global network of member firms, and their related entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL does not provide services to clients. Please see [www.deloitte.com/about](http://www.deloitte.com/about) to learn more. Deloitte is a leading global provider of audit and assurance, consulting, financial advisory, risk advisory, tax and related services. Our network of member firms in more than 150 countries and territories serves four out of five Fortune Global 500® companies. Learn how Deloitte's approximately 286,000 people make an impact that matters at [www.deloitte.com](http://www.deloitte.com).

This communication contains general information only, and none of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, its member firms or their related entities (collectively, the "Deloitte network") is, by means of this communication, rendering professional advice or services. Before making any decision or taking any action that may affect your finances or your business, you should consult a qualified professional adviser. No entity in the Deloitte network shall be responsible for any loss whatsoever sustained by any person who relies on this communication.

relation to fund administration, regulatory reporting and investment compliance. She is involved in regulatory topics such as PRIIPs, MIFID, IDD and all Luxembourg regulations related to the management of unit-linked products, but also ESG-related topics such as SFDR and Taxonomy of new reporting obligations. She participates in working groups within the ACA, CSSF and FinDatEx.

**Laura Delphey** (Audit & Assurance) joined Deloitte Luxembourg in 2009. She is a Luxembourg *Réviseur d'entreprises* and has successfully carried out several international audit assignments serving the alternative investments industry as a whole with a focus on Real Estate. She has also been very active in leading technology and automation projects for the alternative investments audits.

**Dinko Dinev** (Tax) joined the firm's Cross-Border Tax - Transfer Pricing department in 2015. He specialises in intra-group financial transactions for clients in the alternative investment industry, as well as large US and European multinationals. For more than 15 years, he has helped clients solve complex cross-border tax issues and successfully implemented transfer pricing solutions for a wide range of intra-group arrangements.

**Maël Garo** (Audit & Assurance) started his career with Deloitte as a junior in 2009. He is a Luxembourg *Réviseur d'entreprises* specialised in the audit of consolidated financial statements under IFRS, including public interest entities. He also has experience in the audit of PERE structures and commercial companies.

**Bogdan Gordiichuk** (Audit & Assurance) joined Deloitte in 2008 and has 13 years' of professional experience, focusing on complex group audits of companies, including large public groups. He is experienced in Luxembourg GAAP, IFRS and US GAAP financial statements. Bogdan has extensive practice in the real estate sector, Luxembourg private equity market and significant historical experience in manufacturing and commercial companies. He is a fellow of the UK Association of Chartered Certified Accountants.

**Nicolas Griedlich** (Advisory & Consulting) joined the firm in 2008 and has more than 12 years' experience in the financial services industry. He specialises in information management and analytics projects that add value to a wide array of Luxembourg and European clients and institutions. Nicolas also has extensive knowledge of business intelligence, systems integration, data governance and artificial intelligence.

**Baptiste Guionnet** (Advisory & Consulting) joined Deloitte in 2016 after a 15-year career in the banking and investment management industry. Baptiste is a CFA Charterholder, specialist in corporate finance, advising executives about strategy, product/service development, FP&A and Finance-Business Partnering, operational finance (P2P, O2C, R2R), ALM & Treasury, target operating model design and post-merger integration programs to name a few.

**Bjoern Herberger** (Tax) joined Deloitte Luxembourg in 2019 and has more than 16 years' experience in the financial and non-financial services industries in Europe and Australia. He works with the Corporate and Accounting Services team focusing on RE clients and is an active member of the German Business Community. Bjoern is also part of the EMEA Center of Excellence for RE Funds, which provides solutions to RE players looking to outsource the coordination and delivery of their accounting and finance functions. He is a Luxembourg *Expert Comptable* and holds the Australian CPA qualification.

**Francesca Messini** (Advisory & Consulting) joined Deloitte in 2012 and specialises in strategy and regulatory advisory and acquisition projects. She has an extensive regulatory and operational background and robust experience in financial institution set up, business transformation, acquisition transformation, and regulations. As part of her role, Francesca leads the firm's sustainability practice and supports clients regarding ESG and sustainable finance regulations and strategies. Francesca is also a board member of LHoFT and leads the Luxembourg Chinese Service Group for the financial services industry.

**Sandrine Muller** (Audit & Assurance) joined Deloitte in 2007 and has over 13 years' experience in the financial services industry in Luxembourg and the United Kingdom. She is a Luxembourg *Réviseur d'entreprises* and is specialised in the audit of both regulated and unregulated Private Equity structures. She has broad experience with the accounting and reporting framework requirements of companies adopting Luxembourg GAAP, IFRS, UK GAAP and US GAAP.

**Anne Ricci** (Audit & Assurance) joined the firm in 2007 and has over 14 years' experience in the audit of investment funds, management companies, and other professional entities of the financial sector in Luxembourg. She is a subject matter expert for regulatory topics for the Investment Management Industry.

## **New Managing Directors**

Deloitte Luxembourg has appointed the following individuals to Managing Director:

**Anna-Marie Kramer** (Audit & Assurance) joined Deloitte Luxembourg in 2002. After an initial 6 years working as Audit Manager serving the fund industry, Anna-Marie joined the Audit Quality team in 2008. Since 2019 she is NPPD Deputy for Audit Quality. Anna-Marie is a Chartered Accountant with the Institute of Chartered Accountants in England & Wales (ICAEW) and has 25 years of experience in auditing entities from a wide variety of industries including IM, PERE and securitisation.

**Christophe Vallet** (Advisory & Consulting) joined Deloitte Luxembourg in 2006. With more than 20 years' professional experience, he has strong expertise in digital technologies and enterprise application (SAP, ERP and HRIS) driven by strategic business transformation and organizational changes. Christophe serves clients in the public sector, financial services, telecommunication and manufacturing industries, creating value by defining new digital and business-driven application strategies, re-inventing business operating models and implementing disruptive technologies. He is ITIL, Prince 2 and SafeAgile certified.

## **Partners who recently joined the firm**

Deloitte Luxembourg has welcomed the following individuals since January 2021:

**Christine Casanova** (Tax) joined our Firm's Tax practice and has more than 20 years' experience in Luxembourg and international tax. She is bringing her sound knowledge of the complex tax landscape to our Tax Technical Cell while accelerating the development of our services to our clients, with a particular focus on the alternative investment industry.

**Pascal Denis** (Advisory & Consulting) joined our Firm's Advisory & Consulting practice. He has been appointed Growth & Strategy Leader at the Firm level, where he will be advising the Executive Committee on the definition and delivery of strategic growth initiatives on the marketplace. Pascal brings his extensive professional experience in advising clients in banking and investment management and is an eminent voice in the technology and Fintech sectors.

**Nicolas Marinier** (Advisory & Consulting) joined our Firm's Advisory & Consulting practice within the Forensic and Financial Crime team. He brings more than 13 years' working experience acquired in Luxembourg and Singapore in the private banking sector and has developed a specific focus on Russia and CIS core clientele segments. Nicolas is CAMS certified and holds a certificate in AML obtained from the International Compliance Association.

**Nicolas Xanthopoulos** (Advisory & Consulting) joined our Firm's Advisory & Consulting practice within its Advisory – Investment Management – Operation Transformation team. He brings over 20 years of professional experience in the fund industry, asset management and consulting.

# FRENCH VERSION

## Deloitte nomme 19 nouveaux Partners et Managing Directors

**Fidèle à sa volonté de poursuivre sa trajectoire de croissance, Deloitte Luxembourg a nommé 19 nouveaux Partners et Managing Directors. Ces professionnels de talent permettront à Deloitte Luxembourg d'exploiter pleinement les opportunités d'un monde en pleine mutation, tout en renforçant encore davantage sa position sur le marché.**

**Luxembourg, le 11 mai 2021** : Deloitte Luxembourg a annoncé récemment la nomination de ses nouveaux Partners et Managing Directors avec effet au 1<sup>er</sup> juin 2021.

« *Le monde qui nous attend au sortir de la pandémie exige de s'appuyer sur les individus les plus talentueux pour pouvoir saisir les opportunités à venir. La nomination de 15 de nos collaborateurs au poste de Partner ou Managing Director et le recrutement en externe de quatre autres Partners, nous rendent particulièrement confiants dans l'avenir ainsi que dans la force de notre firme et du partnership qui la dirige. Je suis certain qu'ensemble, nous parviendrons à atteindre de nouveaux sommets, et continuerons à proposer à nos clients des services dont l'exceptionnelle qualité fait la réputation de notre entreprise.* » John Psaila, CEO et Managing Partner chez Deloitte Luxembourg

Avec ces nominations, l'entreprise compte désormais 138 Partners et Managing Directors à la tête de ses plus de 2.200 professionnels engagés dans une démarche d'excellence auprès de ses clients. 19 collaborateurs ont par ailleurs été promus au poste de Director, ce qui souligne la ferme volonté de l'entreprise de développer les leaders de demain.

### Nouveaux Partners

Deloitte Luxembourg a nommé les professionnels suivants au poste de Partner :

**Edouard Authamayou** (Tax) a rejoint le département Cross-Border Tax de Deloitte Luxembourg en 2012. Membre de l'équipe *International Core of Excellence* du bureau new-yorkais de Deloitte, il est spécialisé dans le conseil sur la fiscalité luxembourgeoise aux multinationales américaines, y compris sur le régime de l'impôt sur les sociétés au Luxembourg, les impacts des mesures BEPS nationales, notamment la limitation des taux d'intérêt et les mesures anti-entités hybrides, ainsi que les liens avec les réformes fiscales aux Etats-Unis. Edouard est inscrit au barreau à New York et en France.

**François Bade** (Advisory & Consulting) a rejoint le département *Strategy Regulatory and Corporate Finance* de Deloitte Luxembourg en 2017 et est impliqué au sein du service Deloitte Digital et ses différentes offres. Il est également membre actif de l'équipe *Human Capital*. Ayant à son actif plus de 20 ans d'expérience dans le secteur bancaire, il est spécialisé dans la stratégie de distribution, sa conception et son déploiement, l'optimisation de la fourniture de services aux clients, le *change management*, l'innovation et la digitalisation.

**Florence Buron** (Advisory & Consulting) a intégré Deloitte Luxembourg en 2017 et dispose de plus de 20 ans d'expérience dans la finance en Belgique et au Luxembourg, et plus précisément dans les secteurs bancaire, de la gestion d'actifs et de l'assurance-vie. Au cours de sa carrière, Florence a piloté et implémenté de vastes programmes dans l'administration de fonds, le reporting réglementaire et la conformité des investissements. Elle intervient sur des sujets réglementaires tels que les PRIIPs ou les directives MIFID et DDA ainsi que toutes les réglementations luxembourgeoises relatives à la gestion de produits en unités de compte. Florence intervient également sur les thèmes relatifs aux facteurs ESG, comme les nouvelles obligations en matière de taxonomie et de publication d'information imposées par le règlement SFDR. Elle participe à des groupes de travail au sein de l'ACA, de la CSSF et de la structure FinDatEx.

**Laura Delpey** (Audit & Assurance) a rejoint Deloitte Luxembourg en 2009. Réviseur d'entreprises, elle a mené à bien plusieurs missions d'audit international dans le secteur des fonds alternatifs et plus particulièrement dans le domaine de l'immobilier. Elle participe également de manière très active à des projets de premier plan liés aux technologies et à l'automatisation des audits de fonds alternatifs.

**Dinko Dinev** (Tax) a intégré le département Cross-Border Tax - Transfer Pricing en 2015. Il est spécialisé dans les transactions financières intragroupes pour les clients du secteur des investissements alternatifs, ainsi que pour de grandes multinationales américaines et européennes. Depuis plus de 15 ans, il conseille les clients de Deloitte sur des questions de fiscalité transfrontalière complexes et met en œuvre des solutions de *transfer pricing* dans des contextes intragroupes.

**Maël Garo** (Audit & Assurance) a commencé sa carrière chez Deloitte en tant que Junior en 2009. Il est Réviseur d'entreprises spécialisé dans l'audit des états financiers consolidés en vertu des règles IFRS, notamment pour les entités d'intérêt public. Il a également une grande expérience de l'audit des structures PERE et des sociétés commerciales.

**Bogdan Gordiichuk** (Audit & Assurance) a rejoint Deloitte en 2008. Il totalise 13 années d'expérience professionnelle, axée sur les audits complexes de groupes, incluant de grands groupes publics. Il possède une solide expérience des audits d'états financiers aux normes IFRS et GAAP (Luxembourg et US). Bogdan exerce actuellement dans les secteurs de l'immobilier et du marché des fonds alternatifs luxembourgeois, fort d'une expérience acquise dans le secteur manufacturier et commercial. Bogdan est membre de la UK Association of Chartered Certified Accountants (ACCA).

**Nicolas Griedlich** (Advisory & Consulting) a rejoint Deloitte en 2008 et compte plus de 12 ans d'expérience dans l'industrie des services financiers. Il est spécialiste des projets d'analyse et de gestion de l'information créant de la valeur pour un large éventail de clients et d'institutions au Luxembourg et en Europe. Nicolas dispose également de connaissances approfondies en matière de veille stratégique, d'intégration de systèmes, de gouvernance des données et d'intelligence artificielle.

**Baptiste Guionnet** (Advisory & Consulting) a rejoint Deloitte en 2016, après 15 ans d'expérience dans le secteur bancaire et celui de la gestion d'actifs. Baptiste est titulaire d'une qualification CFA. Il est spécialisé dans la finance d'entreprise, et conseille les dirigeants en matière de stratégie, de développement de produits et services, de planification de capital, de gestion actif-passif, de finance opérationnelle (P2P, O2C, R2R), ainsi que dans le design de *target operating models* et de programmes d'intégration post-fusion.

**Bjoern Herberger** (Tax) a rejoint Deloitte Luxembourg en 2019 et compte plus de 16 ans d'expérience dans l'industrie des services financiers et non financiers en Europe et en Australie. Il collabore avec l'équipe *Corporate and Accounting Services*, en charge des clients du secteur de l'immobilier, et est un membre actif de la *German Business Community*. Bjoern fait également partie du *EMEA Center of Excellence* pour les fonds immobiliers, qui offre des solutions aux acteurs de l'immobilier cherchant à externaliser la coordination et la fourniture de leurs fonctions comptables et financières. Il est Expert-Comptable au Luxembourg et titulaire d'une qualification CPA en Australie.

**Francesca Messini** (Advisory & Consulting) a rejoint Deloitte en 2012 et s'est spécialisée dans les projets d'acquisition et de conseil stratégique et réglementaire. Elle dispose également d'une solide expertise dans le domaine opérationnel et dans la mise en place d'établissements financiers, la transformation commerciale, et la transformation des acquisitions. Francesca est également *Sustainability Leader* au sein de Deloitte Luxembourg et conseille les clients dans les domaines de la réglementation et des stratégies applicables à la finance durable et à l'ESG. Francesca est membre du conseil de la LHoFT et dirige le *Luxembourg Chinese Service Group* dans le secteur des services financiers.

**Sandrine Muller** (Audit & Assurance) a rejoint Deloitte en 2007 et compte plus de 13 ans d'expérience dans l'industrie des services financiers au Luxembourg et au Royaume-Uni. Elle est Réviseur d'entreprises et s'est spécialisée dans les fonds alternatifs réglementés et non réglementés. Elle possède une expérience étendue des exigences du cadre comptable et de *reporting* s'appliquant aux entreprises suivant les normes IFRS et GAAP (Luxembourg, Royaume-Uni et Etats-Unis).

**Anne Ricci** (Audit & Assurance) a rejoint Deloitte en 2007 et compte plus de 14 ans d'expérience dans l'audit des fonds d'investissement, des sociétés de gestion et d'autres entités professionnelles du secteur financier au Luxembourg. Elle est experte de la réglementation dans l'industrie de la gestion des investissements.

## Nouveaux Managing Directors

Deloitte Luxembourg a nommé les personnes suivantes au poste de Managing Director :

**Anna-Marie Kramer** (Audit & Assurance) a intégré Deloitte Luxembourg en 2002. Après six années à travailler dans l'audit des fonds d'investissement, elle a rejoint l'équipe *Audit Quality* en 2008, dont elle est le *Deputy Lead* depuis 2019. A travers ses responsabilités, elle veille à la qualité et à l'excellence des pratiques professionnelles de la profession d'audit. Anna-Marie est titulaire d'un certificat d'expert-comptable auprès de l'*Institute of Chartered Accountants of England and Wales* (ICAEW) et possède une expérience de plus de 25 ans d'audit dans des secteurs variés, notamment les fonds d'investissement, fonds alternatifs et véhicules de titrisation.

**Christophe Vallet** (Advisory & Consulting) a rejoint Deloitte Luxembourg en 2006. Comptant plus de 20 ans d'expérience professionnelle, il possède une solide expertise dans les technologies digitales et les applications d'entreprises (SAP, ERP et SIRH) qui sous-tendent la transformation stratégique des entreprises et des changements organisationnels. Christophe sert des clients du secteur public, des services financiers, des télécommunications et de l'industrie manufacturière. Il crée de la valeur par l'élaboration de nouvelles stratégies digitales d'application axées sur les besoins de l'entreprise, en redéfinissant les *business operating models* et en mettant en œuvre des technologies disruptives. Il est certifié ITIL, Prince2 et SafeAgile.

## Partners ayant récemment rejoint l'entreprise

Deloitte Luxembourg a accueilli les personnes suivantes depuis janvier 2021 :

**Christine Casanova** (Tax) a rejoint notre département Tax. Elle compte plus de 20 ans d'expérience en fiscalité luxembourgeoise et internationale. Elle met ainsi sa connaissance approfondie des nombreuses complexités du paysage fiscal au service de notre Cellule Technique Tax, tout en insufflant un élan supplémentaire au développement de notre gamme de services, en particulier dans le segment des investissements alternatifs.

**Pascal Denis** (Advisory & Consulting) a rejoint notre département Advisory & Consulting et occupe désormais au niveau firme le rôle de *Growth & Strategy Leader*. Il conseille à ce titre le Comité exécutif quant à la définition et à la mise en œuvre d'initiatives de croissance stratégiques sur le marché. Pascal apporte une expérience de longue date dans le conseil à la clientèle en matière de gestion bancaire et d'investissement. C'est également un expert reconnu des secteurs de la technologie et des Fintech.

**Nicolas Marinier** (Advisory & Consulting) a rejoint notre département Advisory & Consulting au sein de l'équipe *Forensic and Financial Crime*. Il compte plus de 13 ans d'expérience à Luxembourg et à Singapour dans le secteur de la banque privée, avec un focus sur une clientèle russe et CIS. Nicolas est titulaire de la certification CAMS ainsi que d'un certificat AML délivré par l'*International Compliance Association*.

**Nicolas Xanthopoulos** (Advisory & Consulting) a rejoint notre département Advisory & Consulting au sein de l'équipe *Advisory – Investment Management – Operation Transformation*. Il compte plus de 20 ans d'expérience dans l'industrie des fonds, la gestion d'actifs et le conseil.